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STUDENT APPLICATION FORM学生入学与课程申请表
	Student Name
	
	Gender
	
	Grade
	                   

	姓名(in Chinese)
	
	Date of birth
	
	Parents Names
	

	Mailing address
	
	Post code
	

	Phones
	(home) 
	(cell) 
	(work)
	选校区Campus
	南校 西校 网校

	Email
	
	Application date
	


	This September – Next June Courses & Programs on Saturdays and Sundays周末课程

	Code
	Courses
	Time & Dates
	Course fees or rates
	Check

	0001
	Mandarin标准中文班 (G1-G12)

G1

G2

G3

G4

G5

G6

G7

G8

G9

G10

G11

G12


G1A

G2A
A班上午课
G1B

G2B

B班下午课

	标准普通话简体字汉语1年级至12年级

2 hours each class, 64 hours, Sept ~ June

	$340/year

含中文课本费
Early bird $300
	

	
	1年级G1B实验中文班 (新意中文) ，任何无基础也可能无汉语语言家庭环境的孩子              $528/year        
2年级G2B实验中文班 (新意中文)                                                                                                  Early bird $508


	0002

	Painting绘画美术初级班I
Painting绘画美术中高级班II
	才艺组 Sept ~ June  
1 hours each class
1 hours each class
	$488/year 
Early bird $458
$528/year 
Early bird $496

	

	0003

	Badminton羽毛球   请勾圈自选时间段
10am-11am   11am-12pm   12pm-1pm

1pm-2pm    2pm-3pm   3pm-4pm
	1 hour each lesson or session, 32 hours


	$468/year 

Early bird $439

	

	M01
	Singapore & Kangaroo Math (G1-G6) 
小学新加坡和袋鼠数学提高竞赛班
G1

G2

G3

G4

G5

G6


	Kangaroo math contest (G1 - G6) 
Calgary elementary school math contest (CEMC, G4 - G6)                           

1 hour each lesson, 32 hours
	$548/year

Early bird $515

	

	M02
	Math Junior Enhancement
初中数学加强班
G7

G8

G9


	Math7, 8, 9, enhancement for provincial exam (G7 - G9) 
1 hour each lesson, 32 hours
	$688/year

Early bird $646

	

	M03
	Math 10/20/30 Enhancement
高中数学加强班
G10
G11
G12

	Math 10/20/30 exam  
2 hour each lesson, 64 hours
	$1468/year

Early bird $1380

	

	M04
	Olympic Math Elementary
美加国际小学竞赛数学班
G6

	CESMC (6), CJMC (< 8), Kangaroo (<7/8), Gauss7/8, AMC 8
2 hours each lesson, 64 hours
	$1468/year
Early bird $1380

	

	M05

	Olympic Math Junior High 
美加国际初高中竞赛数学班
Olympic Math Junior High I
Geometry & Algebra
	Gauss math class (g7/8)
AMC 8 & 10

CJHSMC/Pascal/CIMC (g9)
Cayley/Galois (G10)

Fermat/Hypatia (G11) 

Euclid (12), COMC (12)

2 hours each lesson, 64 hours
	$1658/year

Early bird $1558


	

	
	Olympic Math Junior High II
Combinatorics & Number Theory
	
	
	

	M06

	Olympic Math Senior

美加国际高中竞赛数学班

	AMC 10 & 12, AIME 

Cayley, Galois (G10), Fermat, Hypatia (G11), CSMC, Euclid, COMC, CMO, IMO (G12)

2 hours each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	M07
	AP/IB Math Enhancement, SAT

高中文凭, 美国大学入学SAT考试班
	Math 30/31, AP, IB, SAT math class  
AP/IB/SAT math exam, Diploma exam  

2 hour each lesson, 64 hours
	$1658/year

Early bird $1558


	

	201
	Computer Coding Elementary  

小学基础电脑学习课程
	Computer programming with Scratch, Python and basic AI for kids               

1 hour each lesson, 32 hours
	$528/year

Early bird $496

	

	202
	Computer coding contest Junior 

中级电脑学习课程
	Computer programming with Python, C++ and basic AI, and so on for CCC-junior
2 hours each lesson, 64 hours
	$1468/year
Early bird $1380

	

	203
	Computer coding contest Senior 

高中电脑学习课程
	Computer programming with Python, C++, basic AI and so on for CCC-Senior

2 hours each lesson, 64 hours
	$1688/year
Early bird $1380

	

	204
	AP Computer Science A Course & CCC

美国计算机AP课程
	US AP computer Science A course, and Canadian computing competition/CCC

2 hours each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	301
	AP/IB Physics & Physics Olympiad
高中物理强基学习班 (G9-12)
	AP/IB Physics, CAP Physics Contest, and US Physics Contest 

   2 hour each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	302
	AP/IB Chemistry & Chemistry Olympiad

高中化学强基学习班 (G9-12)
	AP/IB Chemistry, Chemistry Olympiad, and US Chemistry Contest 

   2 hour each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	303
	AP/IB Biology & Biology Olympiad

高中生物强基学习班(G9-12)
	AP/IB Biology, Biology Olympiad

   2 hour each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	E01
	English Element (G4-6)

小学英语阅读写作加强班
	English Reading & Reading 4,5,6 
1 hour each lesson, 32 hours
	$800/year

Early bird $750

	

	E02
	English Junior (G7-9)

初中英语阅读写作加强班
	Junior high English writing enhancement     

2 hour each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	E03
	English Senior (G10-12)

高中英语阅读写作加强班
	High English writing enhancement                

2 hour each lesson, 64 hours
	$1688/year

Early bird $1586

	

	                                          总额费用 Total fees =
	$ 
	


· All course fees already include $20 registration fee. Only cheque, cash or email-transfer are acceptable. 

· Please always keep your receipts for the purpose of tax. (请保留好原始收据单, 法律规定遗失不可补收据单)
学费付款方式/Payment options：

Option 1: Email this form and email-transfer your payment to tsinghua.school@yahoo.ca
Option 2: Mail this form and pay cheque to School at Tsinghua School, 9 Legacy Landing SE, Calgary, AB T2X2E5
Option 3: Bring this form and your pay cheque or cash to School campus reception desk (到学校前台办理).

Payment Terms and Conditions
1. All students need to register and pay course fees prior to course study in a classroom at Tsinghua School.
2. Fees should be paid by email-transfer, cash or cheque made payable to “Tsinghua School” tsinghua.school@yahoo.ca. Please write down the names of the student and courses registered on the Memo column. If there is no address and telephone number on the cheque, please write them down on the back of the cheque. Any NSF cheque is subject to a $25 NSF fee for each. Credit cards are not acceptable at the moment.

3. Full Payment prior to course start date is expected– Cheque should be dated the date of registration.

4. Your student scholarships are non-cashable and can only be used to pay for your course study in School. If you quit study in School, Tsinghua School has the right to revoke your scholarships awarded. 
5. All courses can be withdrawn within three classes after the start of the course. The school will deduct the tuition fees for the lessons already taken, the registration fee ($20) and the withdrawal fee ($30), and all the remaining balance will be returned to the student in the form of a check. Parents can only withdraw from the course with the course tuition receipt. The school will no longer process withdrawals for any course after three classes have been started. No refund will be given for any miscellaneous fees incurred by students who are unable to attend classes due to illness or other personal reasons. Tuition fees for missed classes will be deducted from the tuition fees for students who join the class during the semester. No refund will be given to students who are expelled for violating school discipline.
6. Because of the reasons of school unilaterally (and the student has nothing to do with), resulting in programs to reduce the total number of hours than planned, School will compensate students correspondingly.
7. Only Mandarin textbook “Zhong Wen” (including the textbook of “PinYin”) is covered in the tuition fee for Mandarin course. Students need to purchase their textbooks, tools or referent books if required for all other courses.
清华学校课程收费方法和规定
1. 所有希望在本校选课学习的学生需要在进入教室课程学习前，填表申请注册课程完成交费，额满为止。
2. 学费请用email-transfer (send to: tsinghua.school@yahoo.ca)，现金或支票支付，学校不收信用卡。支票抬头请写“Tsinghua School”，在支票左下角备注一栏写上学生注册的年级和中英文姓名。支票若被银行退回，每张退票需付手续费$25。学费可全年一次付清，票面请写上注册当日的日期。
3. 正常申请注册下一年度课程的学生，其申请费，学费和教材费需在注册时一次交齐。
4. 学生获得学校奖学金的奖券在下一年度交纳学费时作为学费扣抵。如果学生中途退学，获得的奖学金将被撤销。
5. 所有课程在开始后的三次课内，可以办理退课， 学校将扣除已上的课时费，注册费（$20）和退学手续费($30), 所有余额将以支票形式返回给学生。家长凭课程学费收据才能办理退课手续。任何课程，开课满三次课之后，学校不再办理退课手续。学生因生病或其他个人原因不能到校上课的零星费用，一概不予退还。学期中的插班生将酌情扣减已误课时的学费。学生因违反学校纪律被开除者，所缴费用一概不予退还。
6. 因学校单方面的原因(和学生无关)，造成课程总时数比计划减少的，学校将给学生退还课程总时数减少部分的学费。因灾害，恶劣天气等与学校管理无关也无法控制的原因造成课程损失无法补偿的，原则上学校不予退款赔偿。
7. 除了标准《中文》教科书(包括《拼音》)，包在了中文课程学费中以外，其它任何教科书和学习工具，字典，工具书，数理化教科书和参考书等都不包括在任何课程的学费中，学生需要单列购买。
Participation Waiver:
Every reasonable precaution has been taken to ensure the safety of the events and the participants. I understand that there are inherent physical risks associated with these school activities. I, on behalf of myself, my kid(s), my heirs, successors and assigns, assume all risks and hazards incidental to the conduct of these activities, also transportation to and from these activities, and any medical costs that may arise with respect to my participation. I do further hereby release, indemnify and hold blameless Tsinghua School, the employees, sponsors, instructors and supervisors of Tsinghua School. I also have read and agree with the school “Payment Terms and Conditions”.
NAME：                                                     SIGNATURE:                                                          DATE:                                                         

谢谢您仔细阅读，同意签字并遵守学校的以上规定！
Page 2 of 3

